
OR.0012.1.35.2021 
P R O T O K Ó Ł  nr 28/21 

ze zdalnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 
odbytego w dniu 29 grudnia 2021 r. 

pod przewodnictwem Pana Radosława Wojtuniaka 
 
Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Bryś Maciej 
2. Dziuba-Marzec Anna 
3. Mituła Bronisław 
4. Owczarek Mariusz – zastępca przewodniczącego 
5. Psuja Wojciech 
6. Rozmarynowski Jarosław 
7. Wojtuniak Radosław - przewodniczący 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
1. Magdalena Majkowska   – Sekretarz Miasta 
2. Maciej Preś     – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju 

 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Omówienie wyników kontroli inwestycji: „Przebudowa ul. Paderewskiego, Roosevelta, 

Skłodowskiej, Struga w Wieluniu”. 
3. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.                       
4. Zamknięcie posiedzenia. 

P u n k t  1 
 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Radosław Wojtuniak dokonał otwarcia posiedzenia serdecznie witając 
wszystkich obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 7 członków komisji, 
obecnych 7. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia. Nikt nie zgłosił zmian do 
porządku obrad. (zawiadomienie znajduje się pod poz. 34).  
 

P u n k t  2 
 
Omówienie wyników kontroli inwestycji: „Przebudowa ul. Paderewskiego, Roosevelta, 
Skłodowskiej, Struga w Wieluniu”. 
 
Przewodniczący Komisji Radosław Wojtuniak poinformował, że protokół z kontroli radni 
otrzymali w wersji elektronicznej. Zapytał, czy protokół ma być odczytany? Nikt się nie zgłosił. 
Otworzył dyskusję. 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec zapytała, dlaczego „występujemy ciągle z jakimiś zapytaniami 



ofertowymi? Trzech się może zgłosi a może jeden”. Wiadomo, że gdyby to było upublicznione to 
można by było osiągnąć duże lepsze ceny. Inwestycje byłyby tańsze. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś zaznaczył, że jest mowa o procedurach i 
postępowaniach, które miały miejsce jakiś czas temu i wtedy zgodnie z instrukcją były wysyłane 
zapytania. Obecnie, jeśli ma się do czynienia z mniejszymi przetargami to od jakiegoś czasu część 
tych zadań jest publicznie ogłaszana. W tej chwili jest możliwość ogłoszenia tego publicznie. 
Ówczesna instrukcja tego nie przewidywała.  
 
Radna Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy sprawdzono, czy w trakcie wykonywania inwestycji były 
cały czas zabezpieczone środki w budżecie? 
 
Przewodniczący Zespołu Kontrolnego Mariusz Owczarek oznajmił, że nie ma żadnych zaległości 
jeśli chodzi o faktury. 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy sprawdzono, że zgodnie z uchwałami rady były te środki 
i potem jak podpisywano umowy - w odpowiednim czasie było zabezpieczane?   
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Maciej Preś zaznaczył, że pod względem czy środki są 
zabezpieczone w momencie podpisania umowy – jest kontrasygnata skarbnika. Burmistrz 
zapewne by nie podpisał umowy bez tej kontrasygnaty. 
 
Radna Anna Dziuba-Marzec – ale zapewne by nie podpisał czy na pewno nie była podpisana? 
 
Przewodniczący Komisji Radosław Wojtuniak zapytał, czy ktoś ma jeszcze uwagi lub pytania? Nikt 
się nie zgłosił.  
Zarządził głosowanie, kto jest za przyjęciem protokołu z kontroli, kto jest przeciw, a kto wstrzymał 
się od głosu? 
W głosowaniu wzięło udział 6 radnych. Członkowie komisji większością głosów (przy 5 głosach 
„za”, 1 głosie „wstrzymującym się”) przyjęli protokół z kontroli. Cała dokumentacja znajduje się 
pod. poz. 29.  

P u n k t  3 
 
Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.     
 
Radny Wojciech Psuja – w związku z przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na posiedzeniu 
Rady Miejskiej i przesunięciem „Kontroli działalności Miejskiego Żłobka w Wieluniu” na I kwartał 
2022 r. zapytał, czy nie musi być wyznaczony zespół kontrolny żeby kontrola mogła być 
przeprowadzona na początku stycznia przyszłego roku? 
 
Przewodniczący Komisji Radosław Wojtuniak oznajmił, że posiedzenie komisji będzie na 
początku stycznia i wtedy będzie powołany zespół kontrolny.  
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
 
 



P u n k t  4 
Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Radosław Wojtuniak dokonał zamknięcia posiedzenia. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:                                  
              Przewodniczący komisji 
 
Anna Jabłonowska-Nawrocka              Radosław Wojtuniak 


